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Protokół nr LXVII/2024 

z sesji Rady Powiatu Gorzowskiego,  

która odbyła się w Starostwie Powiatowym w Gorzowie Wlkp. ul. J. Pankiewicza 5-7. 

Obrady rozpoczęto 28 lutego 2024r. o godz. 13:30 i zakończono tego samego dnia o godz. 17:00. 
W posiedzeniu wzięło udział 18 radnych. 
 

Obecni: 
1. Roman Fraszczyk 
2. Mieczysław Jaszcz  
3. Andrzej Juszczak 
4. Andrzej Kail 
5. Rafał Karmelita 
6. Leonard Konieczny 
7. Tadeusz Koper 
8. Eugeniusz Kurzawski 
9. Andrzej Legan 
10. Eugeniusz Leśniewski 
11. Jarosław Lewandowicz 
12. Zygmunt Mendelski 
13. Mieczysław Mołodciak 
14. Piotr Smykliński 
15. Mariusz Śpiewanek 
16. Anna Wichlińska 
17. Tomasz Wysoczański 
18. Grzegorz Zapytowski 
 

Radna Małgorzata Ludniewska była nieobecna na sesji Rady Powiatu w dniu 28.02.2024r. 
 

Ponadto w sesji udział wzięli: Agnieszka Chudziak – starosta Powiatu Gorzowskiego, Liliana 
Tarasiuk – skarbnik Powiatu Gorzowskiego, wicestarosta Magdalena Nowak, naczelnicy i 
kierownicy komórek organizacyjnych Starostwa Powiatowego w Gorzowie Wlkp. oraz 
dyrektorzy jednostek organizacyjnych Powiatu Gorzowskiego, a także mecenas Ewa Staszak. 
 

Lista obecności radnych z sesji Rady Powiatu Gorzowskiego stanowi załącznik nr 1 do 
niniejszego protokołu. 
 

Lista obecności gości z sesji Rady Powiatu Gorzowskiego stanowi załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu. 
 

Ad. 1. Otwarcie sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski o godz. 13:30 otworzył 
LXVII sesję Rady Powiatu Gorzowskiego, powitał obecnych oraz poinformował, iż zgodnie  
z art. 15 ust. 1a ustawy o samorządzie  powiatowym obrady Rady Powiatu Gorzowskiego są 
transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są 
udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej powiatu oraz  
w inny sposób zwyczajowo przyjęty. 
 

Następnie powitał Zarząd na czele z Panią Agnieszką Chudziak, radnych, Panią Skarbnik, 
pracowników starostwa, dyrektorów jednostek, mecenasa oraz mieszkańców powiatu, 
którzy obrady sesji oglądali online. 
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Ad.2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski stwierdził, że w sesji 
udział bierze 18 z 19 radnych, co stanowi niezbędne quorum do podejmowania decyzji oraz 
stwierdził, że obrady są prawomocne. 
 

Ad.3. Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poinformował, że zgodnie 
z postanowieniami  §15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym oraz §9 ust. 1 Statutu 
Powiatu Gorzowskiego, porządek obrad sesji wszyscy radni otrzymali w ustawowym 
terminie. Podkreślił, że zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym, Rada 
Powiatu może wprowadzić zmiany bezwzględną większością głosów ustawowego składu 
rady. 
 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad. 
4. Wystąpienie Wojewody Lubuskiego Marka Cebuli. 
5. Sprawozdanie Starosty Gorzowskiego z prac Zarządu między sesjami. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmian w uchwale 
budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2024 rok.  
7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie uchylenia uchwały 
Rady Powiatu Gorzowskiego nr 197/XXXVII/2021 z dnia 29 listopada 2021 r.  
8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały 
Rady Powiatu Gorzowskiego nr 72/XI/2007 z dnia 25 września 2007 r.  
9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w mieszkaniach wspomaganych.  
10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie przyjęcia 
Powiatowego programu służącego działaniom profilaktycznym mającym na celu udzielanie 
specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrażania prawidłowych metod 
wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą domową w 
Powiecie Gorzowskim na lata 2024-2029.  
11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie przyjęcia 
Programu korekcyjno- edukacyjnego dla osób stosujących przemoc domową w Powiecie 
Gorzowskim na lata 2024-2029.  
12. Sprawozdanie Starosty Gorzowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i  Porządku 
za  2023 rok. 
13. Sprawozdania komisji stałych Rady Powiatu Gorzowskiego z działalności za 2023 rok: 
a) sprawozdanie Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego;  
b) sprawozdanie Komisji Zdrowia Publicznego;  
c) sprawozdanie Komisji Spraw Społecznych;  
d) sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji;  
e) sprawozdanie Komisji Rewizyjnej.   
14. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 
mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez Powiat Gorzowski za 2023r.  
15. Informacja na temat działalności Spółki Nowy Szpital w Kostrzynie nad Odrą Sp. z o.o. w 
2023 roku oraz założenia na 2024 rok.  
16. Przyjęcie stanowiska Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie podjęcia przez Rząd RP 
działań zmierzających do elektryfikacji linii kolejowych. 
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17. Przyjęcie stanowiska Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie wystąpienia do władz 
Województwa Lubuskiego w celu zapewnienia prawidłowego realizowania transportu 
kolejowego na linii 203. 
18. Interpelacje i zapytania radnych. 
19. Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczących Komisji Stałych. 
20. Sprawy bieżące. 
21. Zamknięcie LXVII sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zapytał radnych czy mają 
uwagi do przedstawionego porządku obrad? 

Starosta Agnieszka Chudziak  wystąpiła z wnioskiem o rozszerzenie porządku obrad o 
rozpatrzenie następujących projektów uchwał:  

1. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie emisji obligacji komunalnych 
Powiatu Gorzowskiego oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 
2. Projekt uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gorzowskiego na lata 2023-2042.  
3. Projekt chwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania Odznaki Honorowej 
Powiatu Gorzowskiego (Wojciech Zwieruho). 
4. Projekt chwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania Odznaki Honorowej 
Powiatu Gorzowskiego (Stanisław Dochniak). 
5. Projekt chwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania Odznaki Honorowej 
Powiatu Gorzowskiego (Czesław Konieczuk). 
6. Projekt chwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania Odznaki Honorowej 
Powiatu Gorzowskiego (Muzeum Lubuskie). 
7. Projekt chwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania Odznaki Honorowej 
Powiatu Gorzowskiego (Paweł Tymszan). 
8. Projekt chwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania Odznaki Honorowej 
Powiatu Gorzowskiego (Hanna Szostak). 
9. Projekt chwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania Odznaki Honorowej 
Powiatu Gorzowskiego (Andrzej Wysoczański). 

Radny Andrzej Kail poprosił o kilka słów wyjaśniania do powyższych projektów uchwał przed 
rozpoczęciem głosowania w sprawie rozszerzenia porządku obrad ponieważ żaden z wyżej 
wymienionych projektów nie był tematem komisji. 

Starosta Agnieszka Chudziak zabrała głos informując, że po ostatniej sesji Rady Powiatu 
Gorzowskiego spotkała się z radnymi i rozmawiała na temat inwestycji, które nie zostały 
wpisane do budżetu, a na które powiat niestety nie ma środków finansowych. W związku  
z powyższym zaproponowała wspólnie ze swoimi pracownikami, aby powiat podszedł do 
restrukturyzacji zadłużenia w takim sensie, że zostaną wyemitowane obligacje w wysokości 
ponad 14 000 000,00 zł i dług, który wynika dotychczas z tych obligacji zostanie spłacony. 
Nadmieniła, że powiat uwolni tym samym 3 500 000,00 złotych wykupując obligacje  
z 2024 roku i ta kwota zostanie wpisana do budżetu na wkład własny do realizowanych 
inwestycji. Dodała, że odbyła również spotkanie z przedstawicielami gmin i zaproponowała, 
aby w tych inwestycjach, które są zaplanowane do realizacji uczestniczyły również gminy. 
Gminy zaaprobowały te wnioski. Są to inwestycje takie jak: przebudowa dróg powiatowych 
w gminie Deszczno: Dzierżów - Płonica, w gminie Lubiszyn: Lubno-Stanowice, na terenie 
gminy Santok: Czechów-Gorzów, w gminie Witnica: Stare Dzieduszyce i Lubno jak również 
poprawa efektywności energetycznej budynków użyteczności publicznej powiatu 
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gorzowskiego. Zaznaczyła, że zostały rozpoczęte rozmowy z Bankiem Ochrony Środowiska, 
bo w nim były wyemitowane obligacje w wysokości ponad 27 000 000,00 zł,  z czego 
pozostało do spłaty 14 000 000,00 zł. Bank dał powiatowi zielone światło. Kolejno odbyło się 
spotkanie z Ministerstwem Finansów, ponieważ potrzebna jest zgoda na wyemitowanie 
obligacji i również powiat otrzymał  zielone światło ze strony Ministerstwa Finansów. Po 
podjęciu przez Państwa uchwały w sprawie obligacji w sprawie zmiany budżetu, w którą 
zostaną wpisane w/w inwestycje dokonana będzie również zmiana w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej. Powiat wystąpi jeszcze do Regionalnej Izby Obrachunkowej. Zaznaczyła, że 
chodzi tak naprawdę o czas. Wszelkie promesy, które zostały wydane na powyższe 
inwestycje są z 2023 roku (miesiące lipiec, sierpień i wrzesień). Do tego czasu powiat musi 
ogłosić przetargi, aby można jej było zrealizować. Oczywiście te inwestycje będą rozpisane 
na lata 2024, 2025 i być może 2026 tak, aby nie zaburzyć funkcjonowania powiatu. 
Dofinansowanie tych wszystkich inwestycji wynosi prawie 30 000000,00 zł. Wkład własny do 
tych inwestycji wynosi ponad 5 000 000,00 zł, z czego 3 500 000,00 zł to wkład własny 
powiatu, natomiast pozostała kwota to wkład własny gminy, w których będą realizowane 
inwestycje.  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski wystąpił z wnioskiem o 
zmianę punktu dotyczącego  wystąpienia Wojewody Lubuskiego Marka Cebuli i przeniesienia 
go na koniec sesji, ponieważ Wojewoda Lubuski spóźni się. 

Radni wyrazili zgodę. 

Radni więcej uwag nie zgłosili. 

Godz. 13:55 przerwa w obradach. 

Godz. 14:03 wznowienie obrad po przerwie. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poddał pod głosowanie 
rozszerzenie porządku obrad o następujące punkty: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie emisji obligacji komunalnych 
Powiatu Gorzowskiego oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu (pkt. 5) 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały w 
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gorzowskiego na lata 2023-
2042 (pkt. 7) 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania odznaki 
honorowej Powiatu Gorzowskiego (Wojciech Zwieruho) (pkt. 13) 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania odznaki 
honorowej Powiatu Gorzowskiego (Stanisław Dochniak) (pkt.14) 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania odznaki 
honorowej Powiatu Gorzowskiego (Czesław Konieczuk) (pkt. 15) 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania odznaki 
honorowej Powiatu Gorzowskiego (Muzeum Lubuskie) (pkt. 16) 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania odznaki 
honorowej Powiatu Gorzowskiego (Paweł Tymszan) (pkt. 17) 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania odznaki 
honorowej Powiatu Gorzowskiego (Hanna Szostak) (pkt. 18) 
Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania odznaki 
honorowej Powiatu Gorzowskiego (Andrzej Wysoczański) (pkt. 19). 
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Głosowano w sprawie: rozszerzenia porządku obrad. 
 

Wyniki: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (ZA), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail (ZA), Rafał 
Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Eugeniusz Kurzawski (ZA), 
Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
Ludniewska (NIEOBECNA), Zygmunt Mendelski (ZA), Mieczysław Mołodciak (ZA), Piotr 
Smykliński (ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), 
Grzegorz Zapytowski (ZA) 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poddał pod głosowanie 
porządek obrad po zmianie. 
1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przedstawienie i zatwierdzenie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie Starosty Gorzowskiego z prac Zarządu między sesjami. 
5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie emisji obligacji 
komunalnych Powiatu Gorzowskiego oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.    
6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmian w uchwale 
budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2024 rok.  
7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały  
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gorzowskiego na lata 
2023-2042. 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie uchylenia uchwały 
Rady Powiatu Gorzowskiego nr 197/XXXVII/2021 z dnia 29 listopada 2021r.  
9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany uchwały 
Rady Powiatu Gorzowskiego nr 72/XI/2007 z dnia 25 września 2007r.  
10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zasad ponoszenia 
odpłatności za pobyt w mieszkaniach wspomaganych.  
11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie przyjęcia 
Powiatowego programu służącego działaniom profilaktycznym mającym na celu udzielanie 
specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrażania prawidłowych metod 
wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą domową w 
Powiecie Gorzowskim na lata 2024-2029.  
12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie przyjęcia 
Programu korekcyjno - edukacyjnego dla osób stosujących przemoc domową w Powiecie 
Gorzowskim na lata 2024-2029.  
13. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania odznaki 
honorowej Powiatu Gorzowskiego (Wojciech Zwieruho).  
14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania odznaki 
honorowej Powiatu Gorzowskiego (Stanisław Dochniak).  
15. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania odznaki 
honorowej Powiatu Gorzowskiego (Czesław Konieczuk).  
16. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania odznaki 
honorowej Powiatu Gorzowskiego (Muzeum Lubuskie).  
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17. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania odznaki 
honorowej Powiatu Gorzowskiego (Paweł Tymszan).  
18. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania odznaki 
honorowej Powiatu Gorzowskiego (Hanna Szostak).  
19. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania odznaki 
honorowej Powiatu Gorzowskiego (Andrzej Wysoczański).  
20. Sprawozdanie Starosty Gorzowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i  Porządku 
za 2023 rok. 
21. Sprawozdania komisji stałych Rady Powiatu Gorzowskiego z działalności za 2023 rok: 
a) sprawozdanie Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego;  
b) sprawozdanie Komisji Zdrowia Publicznego;  
c) sprawozdanie Komisji Spraw Społecznych;  
d) sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji;  
e) sprawozdanie Komisji Rewizyjnej.   
22. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 
mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez Powiat Gorzowski za 2023r.  
23. Informacja na temat działalności Spółki Nowy Szpital w Kostrzynie nad Odrą Sp. z o.o. w 
2023 roku oraz założenia na 2024 rok.  
24. Przyjęcie stanowiska Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie podjęcia przez Rząd RP 
działań zmierzających do elektryfikacji linii kolejowych. 
25. Przyjęcie stanowiska Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie wystąpienia do władz 
Województwa Lubuskiego w celu zapewnienia prawidłowego realizowania transportu 
kolejowego na linii 203. 
26. Interpelacje i zapytania radnych. 
27. Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczących Komisji Stałych. 
28. Sprawy bieżące. 
29. Wystąpienie Wojewody Lubuskiego Marka Cebuli. 
30. Zamknięcie LXVII sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 
 

Głosowano w sprawie: zatwierdzenia porządku obrad. 
 

Wyniki: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (ZA), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail (ZA), Rafał 
Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Eugeniusz Kurzawski (ZA), 
Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
Ludniewska (NIEOBECNA), Zygmunt Mendelski (ZA), Mieczysław Mołodciak (ZA), Piotr 
Smykliński (ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (BRAK GŁOSU), Tomasz 
Wysoczański (ZA), Grzegorz Zapytowski (ZA) 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski stwierdził, że Rada 
Powiatu Gorzowskiego zatwierdziła porządek obrad LXVII sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 
 

Wniosek Zarządu o rozszerzenie porządku obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 
protokołu. 
 

Ad.4. Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu Powiatu Gorzowskiego w okresie między 

sesjami od dnia 18 grudnia 2023r. do dnia 27 lutego 2024r. 
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Starosta Gorzowski Agnieszka Chudziak przedstawiła sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu 
Powiatu Gorzowskiego w okresie między sesjami od dnia 18 grudnia 2023r. do dnia 27 lutego 
2024r. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad  
sprawozdaniem Starosty z pracy Zarządu Powiatu Gorzowskiego w okresie między sesjami. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zapytał jak wygląda 
sprawa dotycząca przetargu na utrzymanie dróg asfaltowych? Czy jest jakiś harmonogram, w 
jakiej kolejności będą łatane dziury? 

Starosta Gorzowski Agnieszka Chudziak odpowiedziała, że od przyszłego tygodnia rozpocznie 
się remonty dróg powiatowych w całym powiecie. 

Radny Andrzej Legan zapytał, skoro co roku po zimie drogi nadają się do remontu, czy nie 
można przetargu ogłosić w listopadzie lub grudniu? 

Starosta Gorzowski Agnieszka Chudziak odpowiedziała, że jest to zadanie roczne. Oczywiście 
można zawsze podejść do tematu, żeby wpisać to zadanie w wieloletnią prognozę finansową 
i rozpisać zadanie na trzy lata. Niemniej jednak podjęłam decyzję, żeby ten przetarg został 
przesunięty z racji tego, że powiat szukał 3 500  000,00 mln zł na inwestycje, które nie zostały 
wpisane do budżetu. Stąd został on ogłoszony z opóźnieniem. 

Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu Powiatu Gorzowskiego w okresie między sesjami od 
dnia 18 grudnia 2023r. do dnia 27 lutego 2024r., stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu. 

Ad.5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie emisji 

obligacji komunalnych Powiatu Gorzowskiego oraz zasad ich zbywania, nabywania i 

wykupu.    

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poprosił o zabranie głosu 
Skarbnika Powiatu, Lilianę Tarasiuk. 
 
Skarbnik Liliana Tarasiuk przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Rady Powiatu 
Gorzowskiego  w sprawie emisji obligacji komunalnych Powiatu Gorzowskiego oraz zasad ich 
zbywania, nabywania i wykupu.  Powiat Gorzowski w roku 2023 pozyskał środki zewnętrzne 
na projekty inwestycyjne w łącznej kwocie 29 346 280,00 zł. 
Przy zaangażowaniu własnych środków finansowych w wysokości 3 472 929,00 zł oraz gmin 
powiatu gorzowskiego w wysokości 2 385 428,00 zł – stanowiących wkłady własne 
do projektów - łączny koszt projektów inwestycyjnych wynosi  35 204 637,00 zł. 
Środki zewnętrzne pozyskane przez Powiat Gorzowski pochodzą z dwóch źródeł:  
1) Rządowy Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych – kwota 23.225.000,00 zł, 
program obejmuje ponad 30 obszarów gospodarki, w tym m.in.: inwestycje w infrastrukturę 
wodno-kanalizacyjną, modernizację źródeł ciepła na zeroemisyjne, czy w gospodarowanie 
odpadami, a także inwestycje społeczne tj. żłobki, przedszkola czy ścieżki rowerowe. 
Realizacja zaplanowanych inwestycji strategicznych ma na celu podniesienie poziomu 
produktywności całej polskiej gospodarki, a między innymi pobudzenie aktywności 
inwestycyjnej jednostek samorządu terytorialnego, rozwój lokalnej przedsiębiorczości, 
poprawa warunków życia obywateli, powstanie nowych miejsc pracy, wsparcie 
zrównoważonego rozwoju, efektywne zaangażowanie sektora finansowego. 
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2) Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg – kwota 6 121 280,00 zł, fundusz stanowi kompleksowy 
instrument wsparcia realizacji zadań na drogach zarządzanych przez jednostki samorządu 
terytorialnego, a jego celem jest przyspieszenie powstawania nowoczesnej i bezpiecznej 
infrastruktury drogowej na szczeblu lokalnym, stanowiącej ważny element prawidłowego 
funkcjonowania i rozwoju gospodarki oraz przyczyniającej się do poprawy poziomu życia 
obywateli. Fundusz ma również na celu poprawę bezpieczeństwa ruchu drogowego i 
parametrów technicznych lokalnej sieci drogowej, a także poprawę oraz zwiększenie 
atrakcyjności i dostępności terenów inwestycyjnych. Rozwój lokalnej infrastruktury drogowej 
stanowi przy tym działanie komplementarne do inicjatyw podejmowanych na szczeblu 
krajowym w odniesieniu do budowy systemu autostrad i dróg ekspresowych, przyczyniając 
się do stworzenia spójnego i zintegrowanego systemu transportowego. Projekty 
inwestycyjne dofinansowane z powyższych źródeł zewnętrznych dotyczą poprawy 
infrastruktury drogowej, społecznej oraz energetycznej powiatu gorzowskiego. Zaplanowane 
inwestycje pozwolą na rozwiązanie wieloletnich potrzeb inwestycyjnych mieszkańców  oraz 
zapewnią zrównoważony rozwój całego powiatu gorzowskiego. Wśród dofinansowanych 
inwestycji znajduje się między innymi projekt pn. „Poprawa efektywności energetycznej 
budynków użyteczności publicznej Powiatu Gorzowskiego”, którego celem jest dostawa i 
montaż paneli fotowoltaicznych na budynkach dwóch jednostek organizacyjnych powiatu tj. 
Centrum Wsparcia Rodziny i Domu Pomocy Społecznej oraz na budynku Starostwa 
Powiatowego. Przedmiotowa inwestycja nie tylko przyczyni się do poprawy stanu 
środowiska ale także pozwoli na zmniejszenie kosztów stałych utrzymania jednostek a co za 
tym idzie wygenerowania oszczędności w budżecie powiatu. Emisja obligacji w wysokości 
14.610.000,00 zł w celu wcześniejszego wykupu obligacji w kwocie 14.610.000,00 zł pozwoli 
uwolnić zaplanowane środki finansowe na wykup obligacji serii G13 w 2024  w wysokości 
3.535.000,00 zł, a co za tym idzie pozwoli na zapewnienie wkładów własnych do projektów 
oraz  realizację przez powiat gorzowski zadań inwestycyjnych na łączną kwotę 35.204.637,00 
zł. Natomiast brak wkładu własnego spowoduje bezpowrotne cofnięcie decyzji/umowy o 
dofinansowaniu dla kluczowych inwestycji powiatu.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję w tym 
punkcie. 
 
Radny Andrzej Legan zapytał czy przesunięcie jednego długu, a spłacenie drugiego wiąże się z 
jakimiś kosztami manipulacyjnym? 
 
Skarbnik Liliana Tarsiuk odpowiedziała, że na pewno będą koszty, chociażby koszty 
wcześniejszego wykupu pozostałych obligacji, które powiat na dzień dzisiejszy ma do wykupu 
oraz koszty związane z organizacją emisji obligacji. Niestety nie potrafi wskazać jakiej 
wysokości to będą koszty ponieważ ani dom maklerski, ani bezpośrednio bank jeszcze nie 
udzieliły nam takiej informacji. 
 
Radna Anna Wichlińska zapytała czy to zostało zweryfikowane w kontekście programu 
ostrożnościowego i niejako do zakazu zaciągania kolejnych zobowiązań? Czy uchwała nie 
będzie w kolizji z programem ostrożnościowym? 
 
Skarbnik Liliana Tarasiuk odpowiedziała, że program był nałożony na powiat w związku z 
zaciągnięciem pożyczki na spłatę zobowiązań SPZOS. W umowie pożyczki widnieje 
zapis, że bez zgody Ministerstwa Finansów nie możemy zaciągać kredytów m.in. emitować 
obligacji, więc powiat o taką zgodę do Ministerstwa Finansów będzie występować. 
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Procedura wygląda następująco: powiat musi złożyć wniosek o zgodę do Ministerstwa 
Finansów, przedstawiając uchwałę w sprawie emisji obligacji, zmianę uchwały budżetowej, 
zmianę wieloletniej prognozy finansowej oraz opinię RIO. Wówczas Ministerstwo Finansów 
wyda bądź nie wyda zgody. 
 
Radna Anna Wichlińska zapytała, czy w przypadku braku opinii pozytywnej RIO, zgody 
Ministerstwa Finansów, powyższa uchwała stanie się bezprzedmiotowa?  
 
Skarbnik Liliana Tarasiuk odpowiedziała, że tak. 
 

Radni nie zgłosili więcej żadnych uwag, wniosków. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym 
punkcie, a następnie poinformował, że treść projektu uchwały radni mają zamieszoną na 
tabletach i zarządził głosowanie. 

Radni przystąpili do głosowania. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w 
sprawie emisji obligacji komunalnych Powiatu Gorzowskiego oraz zasad ich zbywania, 
nabywania i wykupu. 

Wyniki: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (ZA), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail (ZA), Rafał 
Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Eugeniusz Kurzawski (ZA), 
Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
Ludniewska (NIEOBECNA), Zygmunt Mendelski (ZA), Mieczysław Mołodciak (ZA), Piotr 
Smykliński (ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), 
Grzegorz Zapytowski (ZA) 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski, stwierdził, że Rada 
Powiatu Gorzowskiego podjęła uchwałę w sprawie emisji obligacji komunalnych Powiatu 
Gorzowskiego oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. Uchwała otrzymała nr 
LXVII/368/2024. 

Ad.6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie uchwały 

budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  poinformował, że projekt 
uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie uchwały budżetowej Powiatu Gorzowskiego 
na 2024 rok był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu 
Gorzowskiego i został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkie komisje. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poprosił o zabranie głosu 
Skarbnika Powiatu, Lilianę Tarasiuk. 

Skarbnik Liliana Tarasiuk przedstawiła i szczegółowo omówiła autopoprawkę do projektu 
uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2024 rok. 
Wskazała, że zwiększa się dochody  i wydatki budżetu Powiatu  Gorzowskiego o kwotę 
19 710 410,00 zł, w tym: 
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- Drogi publiczne powiatowe – dokonuje się zmniejszenia z rozdziału 75918 Wpływy  
z innych opłat stanowiących dochody jednostek samorządu terytorialnego §0490 wpływy z 
innych lokalnych opłat pobieranych przez JST kwoty 850 000,00 zł z jednoczesnym 
zwiększeniem w rozdziale 60014 Drogi powiatowe w §0620 wpływy z opłat za zezwolenia, 
akredytacje oraz opłaty ewidencyjne z tytułu opłat za zajęcie pasa drogowego pobierane 
przez Starostę Gorzowskiego  (interpretacja klasyfikacji dochodów Ministerstwa Finansów 
dotycząca opłat za zajęcie pasa drogowego), 

- Drogi publiczne powiatowe – wprowadza się nowe zadania drogowe w zakresie inwestycji , 
w tym: 

* „Przygotowanie Programu Funkcjonalno-Użytkowego dot. zadania Przebudowa drogi 
powiatowej nr 1392F na odc. Lubno-Stanowice” – zwiększenie dochodów z gminy w 
wysokości 31 000,00 zł, zwiększenie wydatków o kwotę 62 000,00 zł z jednoczesnym 
zmniejszeniem zadania „Przebudowa wraz z rozbudową drogi powiatowej nr 1406F na odc. 
Wawrów-Czechów” o kwotę 31 000,00 zł, 

* „Przygotowanie Programu Funkcjonalno-Użytkowego dot. zadania Przebudowa drogi 
powiatowej nr 1410F na odc. Lubno-Stanowice” – zwiększenie dochodów z gminy w 
wysokości 37 000,00 zł, zwiększenie wydatków o kwotę 74.000,00 zł z jednoczesnym 
zmniejszeniem zadania „Przebudowa wraz z rozbudową drogi powiatowej nr 1406F na odc. 
Wawrów-Czechów” o kwotę 37 000,00 zł, 

* „Przygotowanie Programu Funkcjonalno-Użytkowego dot. zadania Przebudowa drogi 
powiatowej nr 1365F na odc. Czechów-Santok” – zwiększenie dochodów z gminy w 
wysokości 40 000,00 zł, zwiększenie wydatków o kwotę 80.000,00 zł z jednoczesnym 
zmniejszeniem zadania „Przebudowa wraz z rozbudową drogi powiatowej nr 1406F na odc. 
Wawrów-Czechów” o kwotę 40 000,00 zł, 

* „Przebudowa wraz z rozbudową drogi powiatowej nr 1365F na odc.  Czechów-Santok” – 
zwiększenie dochodów z gminy w wysokości 87.500,00 zł, z programu Polski Ład w wysokości 
3 325 00,00 zł, kwota wydatków 3 500 000,00 zł, wkład powiatu 87 500,00 zł, 

* „Przebudowa wraz z rozbudową drogi powiatowej nr 1410F na odc. Lubno-Stare 
Dzieduszyce” – zwiększenie dochodów z gminy w wysokości 75 000,00 zł, z programu Polski 
Ład w wysokości 2 850 00,00 zł, kwota wydatków 3 000 000,00 zł, wkład powiatu  
75 000,00 zł, 

* „Przebudowa wraz z rozbudową drogi powiatowej nr 1392F na odc. Lubno-Stanowice” – 
zwiększenie dochodów z gminy w wysokości 10 000,00 zł, z programu Polski Ład w wysokości 
980 00,00 zł, kwota wydatków 1 000 000,00 zł, wkład powiatu 10 000,00 zł, 

* „Przebudowa drogi powiatowej nr 1365F Gorzów Wlkp.-Czechów” – zwiększenie 
dochodów z gminy w wysokości 839 678,00 zł, z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg  
Inwestycyjnych w wysokości 2 519 032,00 zł, kwota wydatków 4 198 000,00 zł, wkład 
powiatu 839 678,00 zł, 

- Pozostała działalność – zwiększenie dochodów z programu Polski Ład w wysokości  
4 750 000,00 zł na realizację zadania p.n. „Poprawa efektywności energetycznej budynków 
użyteczności publicznej Powiatu Gorzowskiego” (wartość zadania 5 000 000,00 zł, wkład 
powiatu 250 000,00 zł), 
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- Specjalne ośrodki szkolno-wychowawcze – zwiększenie dochodów z Programu Polski Ład w 
wysokości 4 165 000,00 zł na realizację zadani p.n. „Modernizacja budynku internatu przy 
SOSW w Lipkach Wielkich” (wartość zadania 5 002 500,00 zł, wkład powiatu 837 500,00 zł). 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję w tym 
punkcie.  

Radny Zygmunt Mendelski zapytał czy wszystkie zadania odnośnie przygotowania 
Programów Funkcjonalno-Użytkowych z tymi zmianami będą realizowane w bieżącym roku? 
 

Starosta Gorzowski Agnieszka Chudziak odpowiedziała, że w tym roku zostaną wykonane 
PFU i ogłoszone przetargi. Wykonać się fizycznie raczej nie da tych zadań. Wówczas wolnymi 
środkami zostaną wprowadzone w budżecie na 2025 rok. 
 
Radni nie zgłosili więcej żadnych uwag, wniosków. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym 
punkcie, a następnie poinformował, że treść projektu uchwały radni mają zamieszoną na 
tabletach i zarządził głosowanie. 

Radni przystąpili do głosowania. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w 
sprawie uchwały budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2024 rok. 
 

Wyniki: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (ZA), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail (ZA), Rafał 
Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Eugeniusz Kurzawski (ZA), 
Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
Ludniewska (NIEOBECNA), Zygmunt Mendelski (ZA), Mieczysław Mołodciak (ZA), Piotr 
Smykliński (ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), 
Grzegorz Zapytowski (ZA) 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski, stwierdził, że Rada 
Powiatu Gorzowskiego podjęła uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Powiatu 
Gorzowskiego na 2024 rok. Uchwała otrzymała nr LXVII/369/2024. 

Ad.7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gorzowskiego na lata 2024-2042. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poprosił o zabranie głosu 
Skarbnika Powiatu, Lilianę Tarasiuk. 
 

Skarbnik Liliana Tarasiuk przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt uchwały Rady Powiatu 

Gorzowskiego w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Gorzowskiego na lata 2024 - 2042.  

 

Wieloletnia Prognoza Finansowa została opracowana na lata 2024-2042, t.j. na okres na jaki 

Powiat Gorzowski ma zaciągnięte zobowiązania z tytułu emisji obligacji i pożyczki  

z budżetu państwa. WPF sporządzono w oparciu o dynamikę wzrostu dochodów i wydatków  
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z lat ubiegłych, szacunków powiatu w zakresie możliwości spłaty długu i jego obsługi,  

o założenia makroekonomiczne na poziomie Województwa Lubuskiego w zakresie 

dochodów podatkowych oraz uwzględnia „Wytyczne dotyczące założeń 

makroekonomicznych na potrzeby wieloletniej prognozy finansowej jednostek samorządu 

terytorialnego – aktualizacja październik 2023”. 

Poniżej w układzie tabelarycznym przedstawiono dynamikę dochodów bieżących  

i wydatków bieżących w okresie lat 2022-2042. 

Lata 
Dochody 

bieżące % 

Wydatki 

bieżące % 

Wykonanie 

2022 
X X 

Plan 3 kwartał 

2023 
0,31 29,74 

Wykonanie 

2023 
0,31 29,74 

2024 22,03 12,04 

2025 -12,18 -21,05 

2026 3,00 3,02 

2027 3,00 3,20 

2028 3,00 4,73 

2029 3,00 3,10 

2030 3,00 3,10 

2031 2,99 3,09 

2032 2,99 3,09 

2033 3,00 3,09 

2034 3,00 3,08 

2035 3,00 3,08 

2036 3,00 3,08 

2037 3,00 3,08 

2038 3,95 4,08 

2039 2,99 3,07 

2040 2,99 3,07 

2041 2,99 3,07 

2042 2,99 2,93 

  

Dane zawarte w tabelach załącznika nr 1 WPF Powiatu Gorzowskiego na lata 2022-2042 

przyjęto: 

1/ w okresie lat 2022-2023 na podstawie wykonanych budżetów, 

2/ w 2024 roku na podstawie projektu uchwały budżetowej Powiatu Gorzowskiego na 2024 

rok (kwota planowanych dochodów majątkowych 15 727 475,00 zł i związanych z tym 

planowanych wydatków inwestycyjnych 19 443 637,00 zł), 

3/ w latach 2025-2042 przyjęto wskaźniki opierając się na wykonaniu budżetów z lat 

ubiegłych oraz uwzględniając wskaźniki makroekonomiczne zawarte w dokumencie Ministra 
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Finansów p.n. „Wytyczne dotyczące założeń makroekonomicznych na potrzeby wieloletnich 

prognoz finansowych jednostek samorządu terytorialnego – aktualizacja październik 2023”. 

Ponadto przy opracowaniu WPF na lata 2025-2042 wzięto pod uwagę możliwości finansowe 

Powiatu Gorzowskiego tak, aby zachowany został indywidualny wskaźnik zadłużenia 

określony  

w art. 243 ufp przy spłacie własnego zadłużenia w kwocie 27 920 000,00 zł i przejętych 

zobowiązań po SP ZOZ w Kostrzynie nad Odrą w likwidacji w kwocie 39 666 475,65 zł. 

Wolne środki w latach 2023 i 2024 przeznaczone były i będą na pokrycie deficytu 

budżetowego. 

W projekcie budżetu na 2024 rok deficyt budżetu w wysokości 8 400 000,00 zł 

zostanie pokryty wolnymi środkami. Powstały w 2024 roku deficyt operacyjny w wysokości 

4.683.838,00 zł zostanie sfinansowany wolnymi środkami, o których mowa w art. 217 ust. 2 

pkt 6 ustawy o finansach publicznych. 

Spłata i obsługa długu wynika z restrukturyzacji własnego długu poprzez emisję 

obligacji w kwocie 27 920 000,00 zł, których wykup nastąpił od 2018-2027 a odsetek od 2014 

rok do 2027 roku oraz spłaty pożyczki z budżetu państwa w kwocie 39 666 475,65 zł, spłata 

odsetek od 2015r. do 2042r., a spłata rat od 2019r. do 2042r. W związku z sytuacją 

ekonomiczna w kraju oraz wyższymi stopami procentowymi kredytów i pożyczek w latach 

2023-2026 koszty obsługi długu pożyczki z budżetu państwa oraz obligacji uległy znacznemu 

wzrostowi. 

Wynik budżetu w latach 2024-2042 przeznaczony będzie na spłatę rat kapitałowych, 

wykupu papierów wartościowych oraz spłatę pożyczki z budżetu państwa. Pożyczka  

z budżetu państwa w kwocie 39 666 475,65 zł, która przeznaczona jest w całości na spłatę 

długu po SP ZOZ w Kostrzynie nad Odrą w likwidacji. Źródłem spłaty pożyczki są oszczędności 

wynikające z przyjętego „Programu Postepowania Ostrożnościowego dla Powiatu 

Gorzowskiego”. 

W ramach tego programu przyjęto oszczędności wynikające m.in. z redukcji: 

- wydatków na wynagrodzenia osobowe wraz z pochodnymi, 

- samofinansowania jednostek powiatowych., t.j. dostosowanie planów finansowych 

jednostek finansowych do wielkości subwencji oświatowej, dps-ów do wysokości dochodów 

na ich utrzymanie, w pozostałych jednostkach do zakresu realizowanych  zadań. 

Powiat Gorzowski Uchwałą Zarządu nr 276/2021 z dnia 17 grudnia 2021 roku 

ustalając na lata 2022-2025 relację spłaty zobowiązań, o której mowa w art. 243 ustawy  

o finansach publicznych dokonał wyboru okresu 3-letniego średniej arytmetycznej spłaty 

zobowiązań. 

W okresie spłaty rat pożyczki z budżetu państwa w kwocie 39 666 475,65 zł nie we 

wszystkich latach zachowany jest wskaźnik spłaty zobowiązań określony w art. 243 ustawy  

o finansach publicznych. Zachowany jest w latach 2026-2029 oraz w latach 2031-2042,  

t.j. w roku zakończenia spłaty pożyczki z budżetu państwa. Warunek spełnienia spłaty 

zobowiązań w ostatnim roku spłaty pożyczki z budżetu państwa określony jest w art. 224 

ust.1 pkt 2 litera b ustawy o finansach publicznych, który stanowi: „Z analizy programu 

postępowania naprawczego wynika, że w stopniu wysokoprawdopodobnym najpóźniej na 
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koniec roku, w którym upływa termin spłaty pożyczki, zostaną zachowane zasady określone 

w art. 242-244”. 

Ponadto nie poniesiono żadnych wydatków bieżących budżetu powiatu w 2023 roku 

na działania przeciwdziałaniu pandemii Covid-19 oraz na pomoc obywatelom Ukrainy w 

związku z konfliktem zbrojnym, które wpływają na wyliczanie limitu spłaty zobowiązań 

zgodnie z art. 243 ustawy. 

W Wykazie przedsięwzięć na lata 2024-2042 wprowadzono następujące przedsięwzięcia: 

1. Wydatki na programy, projekty lub zadania związane z programami realizowanymi  

z udziałem środków, o których mowa w art.5 ust. 1 pkt 1 i 2 ustawy o finansach publicznych: 

1.1) bieżące: 
a) Aktywizacja drogą do zmiany – projekt realizowany w latach 2024-2025 przez Powiat 
Gorzowski/Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w partnerstwie z Gminą Kłodawa/GOPS  
w Kłodawie na łączną kwotę wydatków bieżących 1 348 800,00 zł w ramach programu 
Fundusze Europejskie dla Lubuskiego 2021-2027, całkowita kwota dofinansowania 1 281 
360,00 zł, wkład własny w wysokości 67 440,00 zł, wydatki 2024 r. – 881 800,00 zł, wydatki 
2025r. – 467 000,00 zł 
2. Wydatki na programy, projekty lub zadania pozostałe:  

1.1) bieżące: 

a) Za życiem – program realizowany przez Powiat Gorzowski w latach 2022-2026 na łączną 
kwotę wydatków bieżących 528 000,00 zł, w tym: 2024r. - 110 000,00 zł, 2025r. – 110 000,00 
zł, 2026 r. – 110 000,00 zł, 
b) Dostępna przestrzeń publiczna - zadanie realizowane przez Starostwo Powiatowe na 
łączną kwotę wydatków bieżących w wysokości 12 502,00 zł - 2023 rok kwota 1 260,00, 2024 
rok kwota 3 662,00 zł, 2025 rok kwota 7 580,00 zł. Koszt całego zadania w wysokości 302 
806,00 zł, w tym środki PFRON kwota 242 244,00 zł, środki powiatu 60 562,00 zł. 
1.2) majątkowe: 

a) Przebudowa wraz z rozbudową drogi powiatowej nr 1406F na odc. Wawrów-Czechów 
Etap II na łączną kwotę wydatków w wysokości 6.450.536,00 zł – zadanie realizowane w 
latach 2020-2024, pozyskane w 2023r. środki z  Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg w 
wysokości  
2 642.539,00 zł, środki z tytułu pomocy finansowej z gminy na 2024 rok w wysokości 1 000 
000,00 zł, wydatki 2024 r. – 2 026 440,00 zł, 
b) Przebudowa i rozbudowa drogi powiatowej nr 1406F na odc. Kłodawa-Wojcieszyce, 
Wojcieszyce-DK22 wraz z przebudową drogi powiatowej nr 1404F Wojcieszyce-Różanki na 
łączną kwotę wydatków 12 520 870,00 zł – zadanie realizowane w latach 2022-2024, środki z 
tytułu pomocy finansowej z gminy w wysokości 1 510 435,00 zł na 2024 rok, środki z 
Polskiego Ładu  na 2024r. w wysokości 9 500 000,00 zł, wydatki 2024r. – 12 520 870,00 zł, 
c) Przebudowa drogi powiatowej nr 1416F na odc. Stanowice-Racław na łączną kwotę 
wydatków 3 265 320,00 zł, zadanie realizowane w latach 2023-2024, środki z Polskiego Ładu 
na 2024 r. w wysokości 1 960 000,00 zł, środki z tytułu pomocy finansowej z gminy na 2024r. 
w wysokości 652 660,00 zł,  wydatki 2024r. – 3 265 320,00 zł, 
d) Przebudowa drogi powiatowej nr 1282F na odcinku Dzierżów – Płonica (dokumentacja) na 
łączną kwotę wydatków 55 000,00 zł, środki z tytułu pomocy finansowej z gminy w 2023r. w 
wysokości 27 500,00 zł, wydatki 2024r. – 27 500,00 zł. 
e) Dostępna przestrzeń publiczna - zadanie realizowane przez Starostwo Powiatowe na 
łączną kwotę wydatków bieżących w wysokości 48 060,00 zł - 2024 rok kwota 48 060,00 zł. 
Koszt całego zadania w wysokości 302 806,00 zł, w tym środki PFRON kwota 242 244,00 zł, 
środki powiatu 60 562,00 zł. 
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Do Wieloletniej Prognozy Finansowej wprowadzono umowy, których realizacja w roku 

budżetowym i w latach następnych jest niezbędna do zapewnienia ciągłości działania  

1. Utrzymanie czystości  
koszt w roku 2024 – 210 000,00 zł 

koszt w roku 2025 – 210 000,00 zł 

koszt w roku 2026 – 210 000,00 zł  

2. Umowa telefony komórkowe   
koszt w roku 2024 – 9 960 zł 

koszt w roku 2025 – 9 960 zł 

koszt w roku 2026 – 9 960 zł  

3. Umowa telefon alarmowy  
koszt w roku 2024 – 867,00 zł 

koszt w roku 2025 – 867,00 zł 

4. Usługi telekomunikacyjne w filii Wydziału Komunikacji w Bogdańcu  
koszt w roku 2024 – 7 100,00 zł 

koszt w roku 2025 – 7 100,00 zł 

5. Usługa dostępu do sieci internetowej 
koszt w roku 2024 – 8 500,00 zł 

koszt w roku 2025 – 8 500,00 zł 

6. Zakup usług telekomunikacyjnych – internet w tabletach Radnych Powiatu Gorzowskiego 
koszt w roku 2024 – 9 000,00 zł 
koszt w roku 2025 – 9 000,00 zł 

7. Świadczenie usługi łącza telefonicznego ISDN PRA 30B+D wraz z dzierżawą centrali 
koszt w roku 2024 – 19 500,00 zł 

koszt w roku 2025 – 19 500,00 zł 

8. Usługi paczkomatowe - paczkomat przy budynku Starostwa Powiatowego  
koszt w roku 2024 – 507,00 zł 

koszt w roku 2025 – 507,00 zł 

9. Monitorowanie systemu alarmowego Starostwo/Baczyna  
koszt w roku 2024 – 4 694,00 zł 

koszt w roku 2025 – 4 694,00 zł 

10. Przegląd konserwacyjny systemu sygnalizacji włamania i napadu (SSWIN) budynek 
Baczyna  
koszt w roku 2024 – 984,00 zł 

koszt w roku 2025 – 984,00 zł 

11. Badania lekarskie dla pracowników  
koszt w roku 2024 – 5 600,00 zł 

koszt w roku 2025 – 5 600,00 zł 

12. Usługa kompleksowego ubezpieczenia mienia Powiatu Gorzowskiego  
koszt w roku 2024 – 282 209,00 zł 

koszt w roku 2025 – 300 000,00 zł 

koszt w roku 2026 – 300 000,00 zł 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad 
w/w projektem uchwały. 
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Radni nie zgłosili żadnych uwag. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym 
punkcie, a następnie poinformował, że treść projektu uchwały radni mają zamieszoną na 
tabletach i zarządził głosowanie. 
 

Radni przystąpili do głosowania. 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w 
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Gorzowskiego na lata 2024-
2042. 
 
Wyniki: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (ZA), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail (ZA), Rafał 
Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Eugeniusz Kurzawski (ZA), 
Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
Ludniewska (NIEOBECNA), Zygmunt Mendelski (ZA), Mieczysław Mołodciak (ZA), Piotr 
Smykliński (ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), 
Grzegorz Zapytowski (ZA) 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski, stwierdził, że Rada 
Powiatu Gorzowskiego podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej prognozy 
Finansowej Powiatu Gorzowskiego na lata 2024-2042. Uchwała otrzymała nr 
LXVII/370/2024. 
 
Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie uchylenia 

uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego nr 197/XXXVII/2021 z dnia 29 listopada 2021r.  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poinformował, że projekt 
uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu 
Gorzowskiego i był pozytywnie zaopiniowany przez poszczególne komisje. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad 
w/w projektem uchwały. 
 
Radny Andrzej Kail zapytał jak wygląda sytuacja zasiedlenia mieszkań chronionych? Jak 
bardzo są zagospodarowane? Jakie jest zainteresowanie?  
 
Pani Julita Karasińska odpowiedziała, że aktualnie jesteśmy na etapie zmiany uchwał, 
ponieważ ustawa, która pozwala na to, żeby powiat mógł przyjąć mieszkańców z innych 
gmin, weszła listopadzie. Została ogłoszona, w styczniu i teraz można zmienić uchwałę. Po 
dokonaniu zmiany uchwały, powiat będzie mógł podpisywać porozumienia z gminami na 
prowadzenie tego zadania.  Wówczas będzie można wprowadzić pierwszych mieszkańców. 
 
Radny Andrzej Kail zapytał: to znaczy, że zadanie było realizowane pod kątem mieszkańców 
gmin z powiatów ościennych? Czy w powiecie nie ma osób, które mogłyby skorzystać z 
mieszkań chronionych?  
 
Pani Julita Karasińska odpowiedziała, że gminy z terenu naszego powiatu również będą 
podpisywały porozumienie.  
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Radny Andrzej Kail zapytał od kiedy mieszkania chronione są gotowe do zasiedlenia? 

 
Pani Julita Karasińska odpowiedziała, że od około półtora roku temu.  
 
Radny Roman Fraszczyk zawnioskował, żeby gminy z naszego powiatu miały pierwszeństwo 
w przyjmowaniu mieszkańców. 
 
Pani Julita Karasińska zaznaczyła, że nie będzie odpowiadać za to kto będzie umieszczony w 
mieszkaniu chronionym, ponieważ będzie to tak zwane trójporozumienie. 
Dodała, że każdy kto chce zamieszkać w mieszkaniu chronionym, musi zgłosić się do gminy, 
na terenie której mieszka. Kolejno ośrodek pomocy społecznej kontaktuje się z 
pracownikiem socjalnym z PCPR-u, składa wniosek i wtedy dopiero trzy osoby, czyli 
mieszkaniec, pracownik PCPR-u, pracownik socjalny DPS-u i pracownik socjalny z gminy z 
której mieszkaniec pochodzi muszą podpisać kontrakt mieszkaniowy. Wówczas ta osoba 
może zamieszkać w mieszkaniach chronionych.  
 
Radni nie zgłosili więcej żadnych uwag, wniosków. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym 
punkcie, a następnie poinformował, że treść projektu uchwały radni mają zamieszoną na 
tabletach i zarządził głosowanie. 
 
Radni przystąpili do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w 
sprawie uchylenia uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego nr 197/XXXVII/2021 z dnia 29 
listopada 2021r. 
 
Wyniki: ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (ZA), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail 
(WSTRZYMUJE SIĘ), Rafał Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), 
Eugeniusz Kurzawski (ZA), Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław 
Lewandowicz (ZA), Małgorzata Ludniewska (NIEOBECNA), Zygmunt Mendelski (ZA), 
Mieczysław Mołodciak (ZA), Piotr Smykliński (ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska 
(ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), Grzegorz Zapytowski (ZA) 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski, stwierdził, że Rada 
Powiatu Gorzowskiego podjęła uchwałę sprawie uchylenia uchwały Rady Powiatu 
Gorzowskiego nr 197/XXXVII/2021 z dnia 29 listopada 2021r. Uchwała otrzymała nr 
LXVII/371/2024. 
 
Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zmiany 

uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego nr 72/XI/2007 z dnia 25 września 2007r.  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poinformował, że projekt 
uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu 
Gorzowskiego i był pozytywnie zaopiniowany przez poszczególne komisje. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad 
w/w projektem uchwały. 
Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym 
punkcie, a następnie poinformował, że treść projektu uchwały radni mają zamieszoną na 
tabletach i zarządził głosowanie. 
 
Radni przystąpili do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w 
sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego nr 72/XI/2007 z dnia 25 września 
2007r.  
 
Wyniki: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (ZA), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail (ZA), Rafał 
Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Eugeniusz Kurzawski (ZA), 
Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
Ludniewska (NIEOBECNA), Zygmunt Mendelski (ZA), Mieczysław Mołodciak (ZA), Piotr 
Smykliński (ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), 
Grzegorz Zapytowski (ZA) 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski, stwierdził, że Rada 
Powiatu Gorzowskiego podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały Rady Powiatu 
Gorzowskiego nr 72/XI/2007 z dnia 25 września 2007r. Uchwała otrzymała nr 
LXVII/372/2024. 
 
Ad.10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie zasad 

ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach wspomaganych.  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poinformował, że projekt 
uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu 
Gorzowskiego i był pozytywnie zaopiniowany przez poszczególne komisje. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad 
w/w projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym 
punkcie, a następnie poinformował, że treść projektu uchwały radni mają zamieszoną na 
tabletach i zarządził głosowanie. 
 
Radni przystąpili do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w 
sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w mieszkaniach wspomaganych. 
 
Wyniki: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (ZA), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail (ZA), Rafał 
Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Eugeniusz Kurzawski (ZA), 
Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
Ludniewska (NIEOBECNA), Zygmunt Mendelski (ZA), Mieczysław Mołodciak (ZA), Piotr 
Smykliński (ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), 
Grzegorz Zapytowski (ZA) 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski, stwierdził, że Rada 
Powiatu Gorzowskiego podjęła uchwałę w sprawie zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 
mieszkaniach wspomaganych. Uchwała otrzymała nr LXVII/373/2024. 
 
Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie przyjęcia 

Powiatowego programu służącego działaniom profilaktycznym mającym na celu udzielanie 

specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrażania prawidłowych 

metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą domową 

w Powiecie Gorzowskim na lata 2024-2029.  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poinformował, że projekt 
uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu 
Gorzowskiego, ale komisje nie zajęły stanowiska, z uwagi na fakt, iż załącznik do projektu 
uchwały miał zostać uzupełniony.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poprosił o zabranie głosu 
Panią Adrianę Tutak. 
 
Pani Adriana Tutak wskazała, że program będzie polegał na monitorowaniu środowisk 
zagrożonych zjawiskiem przemocy domowej. Ważna będzie współpraca z zespołami 
interdyscyplinarnymi, które są w każdej gminie. Dodała, że chcieliby również 
rozpowszechniać informacje o instytucjach, placówkach, organizacjach pozarządowych 
działających na rzecz pomocy dziecku i rodzinie. Informacje takie będą na pewno 
zamieszczone na naszej stronie internetowej, na Facebooku. Chcieliby również stworzyć 
ulotki, które porozwoziliby po szkołach. Głównym realizatorem programu będzie Powiatowe 
Centrum Pomocy Rodzinie, ale w szczególności we współpracy z lokalnymi samorządami, 
instytucjami, organizacjami pozarządowymi, a także innymi podmiotami, które zajmują się 
zjawiskiem przemocy domowej. Program ten będzie realizowany od 2024 roku do 2029r. 
Nadmieniła, że program monitorowany będzie przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie 
corocznie poprzez sprawdzenie osiągnięcia zamierzonych celów. PCPR będzie kontaktował 
się też z zespołami interdyscyplinarnymi. Program ten też jest odpowiedzią na zalecenia 
pokontrolne z Urzędu Wojewódzkiego.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad 
w/w projektem uchwały. 
 
Radny Piotr Smykliński zaproponował zorganizowanie spotkania, które miałoby na celu 
przede wszystkim ścisłą współpracę Powiatowego Centrum Pomocy Rodziny ze wszystkimi 
oddziałami opieki społecznej z terenu gmin. 
 
Radna Anna Wichlińska zapytała czy ten program powstawał z udziałem szkół, nauczycieli? 
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Czy jest to takie założenie, że tak właśnie będzie? Jakie są narzędzia do realizacji tego 
założenia w programie? 
 
Pani Adriana Tutak odpowiedziała, że PCPR cały czas współpracuje ze szkołami i na każdym 
zespole, jaki odbywają do spraw oceny dziecka, obecni są wychowawcy dzieci lub pedagodzy 
ze szkół.  
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym 
punkcie, a następnie poinformował, że treść projektu uchwały radni mają zamieszoną na 
tabletach i zarządził głosowanie. 
 
Radni przystąpili do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w 
sprawie przyjęcia Powiatowego programu służącego działaniom profilaktycznym mającym na 
celu udzielanie specjalistycznej pomocy, zwłaszcza w zakresie promowania i wdrażania 
prawidłowych metod wychowawczych w stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych 
przemocą domową w Powiecie Gorzowskim na lata 2024-2029.  
 
Wyniki: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (ZA), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail (ZA), Rafał 
Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Eugeniusz Kurzawski (ZA), 
Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
Ludniewska (NIEOBECNA), Zygmunt Mendelski (ZA), Mieczysław Mołodciak (ZA), Piotr 
Smykliński (ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), 
Grzegorz Zapytowski (ZA) 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski, stwierdził, że Rada 
Powiatu Gorzowskiego podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Powiatowego programu 
służącego działaniom profilaktycznym mającym na celu udzielanie specjalistycznej pomocy, 
zwłaszcza w zakresie promowania i wdrażania prawidłowych metod wychowawczych w 
stosunku do dzieci w rodzinach zagrożonych przemocą domową w Powiecie Gorzowskim na 
lata 2024-2029. Uchwała otrzymała nr LXVII/374/2024. 
 
Ad.12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie przyjęcia 

Programu korekcyjno- edukacyjnego dla osób stosujących przemoc domową w Powiecie 

Gorzowskim na lata 2024-2029. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poinformował, że projekt 
uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu 
Gorzowskiego, ale komisje nie zajęły stanowiska, z uwagi na fakt, iż załącznik do projektu 
uchwały miał zostać uzupełniony.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poprosił o zabranie głosu 
Panią Adrianę Tutak. 
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Pani Adriana Tutak wskazała, że głównym celem programu  jest zatrzymanie problemu 
stosowania przemocy na terenie powiatu gorzowskiego poprzez powstrzymanie sprawców 
przed jej stosowaniem w wyniku oddziaływań korekcyjno-edukacyjnych. W każdym roku 
prowadzenia programu zakłada się zrealizowanie co najmniej jednego pełnego cyklu 
programu. Będzie to też zależało od tego ile się będzie do PCR-u zgłaszało osób stosujących 
przemoc. Do realizacji zadania będzie wyznaczone Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie, 
które na podstawie umowy cywilnoprawnej zatrudni osobę prowadzącą konsultacje 
diagnostyczne oraz zajęcia grupowe lub też zleci usługi. Adresatami są osoby, które 
faktycznie przyznają się do stosowania przemocy. Osoby, które mają rozpoznane 
uzależnienie od alkoholu, narkotyków bądź innych substancji psychoaktywnych powinny w 
pierwszej kolejności przejść terapię leczenia uzależnienia. Osoby będące w takim procesie, 
jeżeli uzyskają zgodę terapeuty, mogą również przystąpić do programu. Rekrutacja tak 
naprawdę powinna być dobrowolna. Warunkiem jest przyznanie się do stosowania 
przemocy. Osoby będą kierowane na podstawie zobowiązania osoby na drodze sądowej do 
uczestnictwa w programie. Będą to też osoby skierowane przez zespół interdyscyplinarny do 
uczestnictwa w programie. Mogą być też osoby, które same wyrażą taką chęć i wówczas 
mają pisemną zgodę uczestnika i zobowiązanie do przestrzegania regulaminu uczestnictwa w 
programie. W ramach naboru dokonane będą diagnozy wstępna i pogłębiona każdego z 
uczestników. Przed przystąpieniem do programu osoba zostaje także zapoznana z celami i 
przebiegiem całego programu. Program korekcyjno-edukacyjny jeden cykl będzie obejmował 
60 godzin, które będą realizowane w następujących formach: konsultacja diagnostyczna 
będzie to co najmniej dwie godziny na uczestnika, czyli takie spotkanie wstępne, 
diagnostyczne, w którym rozpoznamy problem danej osoby, zjawisko stosowania przez tę 
osobę przemocy i później będą już działania grupowe, będzie to grupa korekcyjno-
edukacyjna. Będą to cotygodniowe spotkania grupowe dla uczestników, łącznie 58 godzin 
dydaktycznych. Koniecznym elementem kontraktu, bo z każdą osobą zostanie zawarty 
kontrakt, będzie uzyskanie zgody uczestnika na przetwarzanie danych osobowych. Program 
finansowany będzie z budżetu państwa. Na chwilę obecną złożyliśmy zapotrzebowanie na 30 
osób i otrzymaliśmy 30 000,00 złotych. To jest tak naprawdę 1000,00 złotych na 
uczestnikach. Monitoring będzie prowadzony w trakcie trwania programu, jak też i do trzech 
lat po jego zakończeniu.  
W trakcie programu monitoring będzie prowadzony przez osobę prowadzącą program. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad 
w/w projektem uchwały. 
 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym 
punkcie, a następnie poinformował, że treść projektu uchwały radni mają zamieszoną na 
tabletach i zarządził głosowanie. 
 

Radni przystąpili do głosowania. 
 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w 
sprawie przyjęcia Programu korekcyjno- edukacyjnego dla osób stosujących przemoc 
domową w Powiecie Gorzowskim na lata 2024-2029. 
 

Wyniki: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
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Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (ZA), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail (ZA), Rafał 
Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Eugeniusz Kurzawski (ZA), 
Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
Ludniewska (NIEOBECNA), Zygmunt Mendelski (ZA), Mieczysław Mołodciak (ZA), Piotr 
Smykliński (ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), 
Grzegorz Zapytowski (ZA) 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski, stwierdził, że Rada 
Powiatu Gorzowskiego podjęła uchwałę w sprawie przyjęcia Programu korekcyjno- 
edukacyjnego dla osób stosujących przemoc domową w Powiecie Gorzowskim na lata 2024-
2029. Uchwała otrzymała nr LXVII/375/2024. 
 

Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania 

odznaki honorowej Powiatu Gorzowskiego (Wojciech Zwieruho).  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poprosił o zabranie głosu 
Sekretarz Karolinę Andrzejak.  
 
Sekretarz Karolina Andrzejak poinformowała, że Wójt Gminy Lubiszyn Pan Artur Terlecki 
złożył wniosek w sprawie nadania Panu Wojciechowi Krzysztofowi Zwieruho Odznaki 
Honorowej Powiatu Gorzowskiego. Kolegium Honorowe w dniu 13 lutego 2024r. pozytywnie 
zaopiniowało wniosek o nadanie Odznaki Honorowej Powiatu Gorzowskiego Panu 
Wojciechowi Krzysztofowi Zwieruho. 
 
Godz. 15:10 Wojewoda Lubuski Marek Cebula dołączył do posiedzenia Rady Powiatu 
Gorzowskiego.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad 
w/w projektem uchwały. 
 
Radny Andrzej Kail poprosił o przedstawienie kandydatury Pana Krzysztofa Zwieruho. 
Sekretarz Karolina Andrzejak przedstawiła wniosek Wójta Gminy Lubiszyn Pana Artura 
Terleckiego przybliżając osobę Pana Krzysztofa Zwieruho. 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym 
punkcie, a następnie poinformował, że treść projektu uchwały radni mają zamieszoną na 
tabletach i zarządził głosowanie. 
 
Radni przystąpili do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w 
sprawie nadania odznaki honorowej Powiatu Gorzowskiego (Wojciech Zwieruho).  
 
Wyniki: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (ZA), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail (ZA), Rafał 
Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Eugeniusz Kurzawski (ZA), 
Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
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Ludniewska (NIEOBECNA), Zygmunt Mendelski (ZA), Mieczysław Mołodciak (ZA), Piotr 
Smykliński (ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), 
Grzegorz Zapytowski (ZA) 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski, stwierdził, że Rada 
Powiatu Gorzowskiego podjęła uchwałę w sprawie nadania odznaki honorowej Powiatu 
Gorzowskiego (Wojciech Zwieruho). Uchwała otrzymała nr LXVII/376/2024. 
 
Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania 

odznaki honorowej Powiatu Gorzowskiego (Stanisław Dohniak).  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poprosił o zabranie głosu 
Sekretarz Karolinę Andrzejak.  
 
Sekretarz Karolina Andrzejak poinformowała, że Komisja Zdrowia Publicznego Rady Powiatu 
Gorzowskiego złożyła wniosek w sprawie nadania ks. Stanisławowi Dochniakowi Odznaki 
Honorowej Powiatu Gorzowskiego. Kolegium Honorowe w dniu 13 lutego 2024r. pozytywnie 
zaopiniowało wniosek o nadanie Odznaki Honorowej Powiatu Gorzowskiego ks. 
Stanisławowi Dochniakowi. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad 
w/w projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym 
punkcie, a następnie poinformował, że treść projektu uchwały radni mają zamieszoną na 
tabletach i zarządził głosowanie. 
 
Radni przystąpili do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w 
sprawie nadania odznaki honorowej Powiatu Gorzowskiego (Stanisław Dochniak).  
 
Wyniki: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (ZA), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail (ZA), Rafał 
Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Eugeniusz Kurzawski (ZA), 
Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
Ludniewska (NIEOBECNA), Zygmunt Mendelski (ZA), Mieczysław Mołodciak (ZA), Piotr 
Smykliński (ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), 
Grzegorz Zapytowski (ZA) 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski, stwierdził, że Rada 
Powiatu Gorzowskiego podjęła uchwałę w sprawie nadania odznaki honorowej Powiatu 
Gorzowskiego (Stanisław Dochniak). Uchwała otrzymała nr LXVII/377/2024. 
 
Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania 

odznaki honorowej Powiatu Gorzowskiego (Czesław Konieczuk).  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poprosił o zabranie głosu 
Sekretarz Karolinę Andrzejak.  
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Sekretarz Karolina Andrzejak poinformowała, że Wójt Gminy Kłodawa Pani Anna Mołodciak 
złożyła wniosek w sprawie nadania Panu Czesławowi Władysławowi Konieczukowi Odznaki 
Honorowej Powiatu Gorzowskiego. Kolegium Honorowe w dniu 13 lutego 2024r. pozytywnie 
zaopiniowało wniosek o nadanie Odznaki Honorowej Powiatu Gorzowskiego Panu 
Czesławowi Władysławowi Konieczukowi. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad 
w/w projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym 
punkcie, a następnie poinformował, że treść projektu uchwały radni mają zamieszoną na 
tabletach i zarządził głosowanie. 
 
Radni przystąpili do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w 
sprawie nadania odznaki honorowej Powiatu Gorzowskiego (Czesław Konieczuk).  
 
Wyniki: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (ZA), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail (ZA), Rafał 
Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Eugeniusz Kurzawski (ZA), 
Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
Ludniewska (NIEOBECNA), Zygmunt Mendelski (ZA), Mieczysław Mołodciak (ZA), Piotr 
Smykliński (ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), 
Grzegorz Zapytowski (ZA) 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski, stwierdził, że Rada 
Powiatu Gorzowskiego podjęła uchwałę w sprawie nadania odznaki honorowej Powiatu 
Gorzowskiego (Czesław Konieczuk). Uchwała otrzymała nr LXVII/378/2024. 
 

Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania 

odznaki honorowej Powiatu Gorzowskiego (Muzeum Lubuskie).  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poprosił o zabranie głosu 
Sekretarz Karolinę Andrzejak.  
 
Sekretarz Karolina Andrzejak poinformowała, Wójt Gminy Santok Pan Paweł Pisarek złożył 
wniosek w sprawie nadania dla Muzeum Lubuskiego im. Jana Dekerta w Gorzowie Wlkp. 
Odznaki Honorowej Powiatu Gorzowskiego. Kolegium Honorowe w dniu 13 lutego 2024r. 
pozytywnie zaopiniowało wniosek o nadanie Odznaki Honorowej Powiatu Gorzowskiego 
Muzeum Lubuskiemu im. Jana Dekerta w Gorzowie Wlkp. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad 
w/w projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym 
punkcie, a następnie poinformował, że treść projektu uchwały radni mają zamieszoną na 
tabletach i zarządził głosowanie. 
 
Radni przystąpili do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w 
sprawie nadania odznaki honorowej Powiatu Gorzowskiego (Muzeum Lubuskie).  
 
Wyniki: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (ZA), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail (ZA), Rafał 
Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Eugeniusz Kurzawski (ZA), 
Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
Ludniewska (NIEOBECNA), Zygmunt Mendelski (ZA), Mieczysław Mołodciak (ZA), Piotr 
Smykliński (ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), 
Grzegorz Zapytowski (ZA) 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski, stwierdził, że Rada 
Powiatu Gorzowskiego podjęła uchwałę w sprawie nadania odznaki honorowej Powiatu 
Gorzowskiego (Muzeum Lubuskie). Uchwała otrzymała nr LXVII/379/2024. 
 

Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania 

odznaki honorowej Powiatu Gorzowskiego (Paweł Tymszan).  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poprosił o zabranie głosu 
Sekretarz Karolinę Andrzejak.  
 
Sekretarz Karolina Andrzejak poinformowała, że Przewodnicząca Rady Gminy Deszczno Pani 
Barbara Chrobak złożyła wniosek w sprawie nadania Panu Pawłowi Witoldowi Tymszanowi 
Odznaki Honorowej Powiatu Gorzowskiego. Kolegium Honorowe w dniu 13 lutego 2024r. 
pozytywnie zaopiniowało wniosek o nadanie Odznaki Honorowej Powiatu Gorzowskiego 
Panu Pawłowi Tymszanowi. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad 
w/w projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym 
punkcie, a następnie poinformował, że treść projektu uchwały radni mają zamieszoną na 
tabletach i zarządził głosowanie. 
 
Radni przystąpili do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w 
sprawie nadania odznaki honorowej Powiatu Gorzowskiego (Paweł Tymszan).  
 
Wyniki: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (ZA), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail (ZA), Rafał 
Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Eugeniusz Kurzawski (ZA), 
Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
Ludniewska (NIEOBECNA), Zygmunt Mendelski (ZA), Mieczysław Mołodciak (ZA), Piotr 
Smykliński (ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), 
Grzegorz Zapytowski (ZA) 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski, stwierdził, że Rada 
Powiatu Gorzowskiego podjęła uchwałę w sprawie nadania odznaki honorowej Powiatu 
Gorzowskiego (Paweł Tymszan). Uchwała otrzymała nr LXVII/380/2024. 
 
Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania 

odznaki honorowej Powiatu Gorzowskiego (Hanna Szostak).  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poprosił o zabranie głosu 
Sekretarz Karolinę Andrzejak.  
 
Sekretarz Karolina Andrzejak poinformowała, że Zarząd Powiatu złożył wniosek w sprawie 
nadania Pani Hannie Szostak Odznaki Honorowej Powiatu Gorzowskiego. Kolegium 
Honorowe w dniu 13 lutego 2024r. pozytywnie zaopiniowało wniosek o nadanie Odznaki 
Honorowej Powiatu Gorzowskiego Pani Hannie Szostak. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad 
w/w projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym 
punkcie, a następnie poinformował, że treść projektu uchwały radni mają zamieszoną na 
tabletach i zarządził głosowanie. 
 
Radni przystąpili do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w 
sprawie nadania odznaki honorowej Powiatu Gorzowskiego (Hanna Szostak).  
 
Wyniki: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (ZA), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail (ZA), Rafał 
Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Eugeniusz Kurzawski (ZA), 
Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
Ludniewska (NIEOBECNA), Zygmunt Mendelski (ZA), Mieczysław Mołodciak (ZA), Piotr 
Smykliński (ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), 
Grzegorz Zapytowski (ZA) 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski, stwierdził, że Rada 
Powiatu Gorzowskiego podjęła uchwałę w sprawie nadania odznaki honorowej Powiatu 
Gorzowskiego (Hanna Szostak). Uchwała otrzymała nr LXVII/381/2024. 
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Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie nadania 

odznaki honorowej Powiatu Gorzowskiego (Andrzej Wysoczański).  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poprosił o zabranie głosu 
Sekretarz Karolinę Andrzejak.  
 
Sekretarz Karolina Andrzejak poinformowała, że Zarząd Powiatu złożył wniosek w sprawie 
nadania Panu Andrzejowi Wysoczańskiemu Odznaki Honorowej Powiatu Gorzowskiego. 
Kolegium Honorowe w dniu 13 lutego 2024r. pozytywnie zaopiniowało wniosek o nadanie 
Odznaki Honorowej Powiatu Gorzowskiego Panu Andrzejowi Wysoczańskiemu. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję nad 
w/w projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym 
punkcie, a następnie poinformował, że treść projektu uchwały radni mają zamieszoną na 
tabletach i zarządził głosowanie. 
 
Radni przystąpili do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały Rady Powiatu Gorzowskiego w 
sprawie nadania odznaki honorowej Powiatu Gorzowskiego (Andrzej Wysoczański).  
 
Wyniki: ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (ZA), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail (ZA), Rafał 
Karmelita (ZA), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (ZA), Eugeniusz Kurzawski (ZA), 
Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław Lewandowicz (ZA), Małgorzata 
Ludniewska (NIEOBECNA), Zygmunt Mendelski (ZA), Mieczysław Mołodciak (ZA), Piotr 
Smykliński (ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska (ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), 
Grzegorz Zapytowski (ZA) 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski, stwierdził, że Rada 
Powiatu Gorzowskiego podjęła uchwałę w sprawie nadania odznaki honorowej Powiatu 
Gorzowskiego (Andrzej Wysoczański). Uchwała otrzymała nr LXVII/382/2024. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zapytał : Czy Rada wyraża 
zgodę na przesunięcie punktu Wystąpienie Wojewody? 
 
Radni wyrazili zgodę. 
 
Ad. 29. Wystąpienie Wojewody Lubuskiego. 

Wojewoda Marek Cebula rozpoczął wystąpienie od przedstawienia swojej osoby. Następnie 
przedstawił wyzwania z którymi należy się zmierzyć: problem wyludnienia, problem 
komunikacji, problem kolejowy i drogowy, problem gospodarczy – zaniedbane kontakty 
sąsiedzkie, problem z ekologią - płonące śmietnisko w Przylepie, zatruta rzeka, 
biurokratyczne wyzwania jakimi są miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego, 
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których zmiana trwa miesiącami, często ponad rok. Kolejna rzecz, to rezerwuary wody, które 
zostały zaniedbane. Następnie dodał, że jest otwarty na wszelkie formy współpracy. 
Zaznaczył, że jeśli Lubuszanie nie zawalczą, o stanowiska ministerialne, o nasze 
Województwo Lubuskie to nikt tego za nas nie zrobi. Kolejno poinformował, że w dniu 
dzisiejszym opuścił nasze województwo Pan Szymon Sędzik, inspektor, który pełnił obowiązki 
Komendanta Wojewódzkiego Policji, a dołączył do nas Pan inspektor Jerzy Czebreszuk, który 
dziś rozpoczął swoje urzędowanie i będzie wypełniał obowiązki Komendanta Wojewódzkiego 
Policji.  
 
Radny Mieczysław Jaszcz złożył gratulacje Panu Wojewodzie. Następnie oznajmił, że jest 
bardzo zadowolony, że Pan Wojewoda poruszył temat gospodarki, bo gospodarka to my 
wszyscy, to jest nasze wspólne dobro. 
 
Radny Zygmunt Mendelski złożył gratulacje Panu Wojewodzie, a następnie zaapelował do 
Wojewody Marka Cebuli o podjęcie działań w wyżej wymienionych sferach. Nadmienił, iż 
jedną z istotnych spraw dla naszego powiatu gorzowskiego jest przywrócenie zaufania do 
taboru kolejowego w przewozach osobowych.  
 
Radny Piotr Smykliński złożył gratulacje Panu Wojewodzie i  kolejno poruszył temat 
wyludnienia, komunikacji oraz ekologii – wskazał na zatrute powietrze w Powiecie 
Gorzowskim. 
 
Radny Andrzej Kail złożył gratulacje Panu Wojewodzie, a następnie zaapelował, żeby rzeka 
Odra była czysta, żeby z tej rzeki mogli korzystać nie tylko przedstawiciele przemysłu. Dodał, 
że chciałby, żeby rzeka stała się żeglowną rzeką, jak była wiele lat temu. 
 
Radny Mieczysław Mołodciak złożył gratulacje Panu Wojewodzie i poruszył temat 
wypłyconej rzeki Warty.   
 
Radny Eugeniusz Kurzawski złożył gratulacje Panu Wojewodzie, a następnie skierował 
pytanie: Czy może nam Pan powiedzieć na ile trwałe jest porozumienie, które zawarto w 
Świecku o tym, żeby blokada związana z protestem rolników była bardzo krótkotrwała i póki 
co ona nie będzie używana jako forma protestu?   
 
Wojewoda Lubuski Marek Cebula poruszył temat służby zdrowia. Kolejno ustosunkował się 
do pytań, uwag zgłoszonych przez radnych Rady Powiatu Gorzowskiego.  Następnie 
podziękował za pozytywne, ciepłe słowa, wszystkim Radnym, którzy się wypowiadali. 
Zwieńczeniem wypowiedzi Wojewody były słowa: „Wiem, że musimy pracować dla ogółu i 
tak traktuję tą swoją misję jako Wojewoda Lubuski”. 
 
Godz. 16:12 przerwa w obradach. 
Godz. 16:28 wznowienie obrad po przerwie. 
Godz. 16:28 posiedzenie Rady Powiatu Gorzowskiego opuścił radny Rafał Karmelita, radny 
Mieczysław Jaszcz, radny Jarosław Lewandowicz oraz radny Tadeusz Koper. 
 

Ad. 20.  Sprawozdanie Starosty Gorzowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i  

Porządku za  2023 rok.  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poinformował, że 
sprawozdanie było omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu 
Gorzowskiego.  
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Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję w tym 
punkcie. 
 
Radny Eugeniusz Kurzawski skierował podziękowanie w stronę Pani Izabeli Tomczyk za 
otrzymanie informacji od Straży Granicznej, o którą wnioskował podczas wspólnego 
posiedzenia komisji stałych Rady Powiatu Gorzowskiego. 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym 
punkcie. Stwierdził, że Rada Powiatu Gorzowskiego zapoznała się ze sprawozdaniem Starosty 
Gorzowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i  Porządku za 2023 rok. 
 
Sprawozdanie Starosty Gorzowskiego z działalności Komisji Bezpieczeństwa i  Porządku za  
2023 rok stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 21. Sprawozdania komisji stałych Rady Powiatu Gorzowskiego z działalności za 2023 

rok: 

a) sprawozdanie Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego;  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  poinformował, że 
sprawozdanie było omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu 
Gorzowskiego.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję na w/w 
sprawozdaniem. 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków.  
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym 
punkcie. Stwierdził, że Rada Powiatu Gorzowskiego zapoznała się ze sprawozdaniem Komisji 
Budżetu i Rozwoju Gospodarczego z działalności za 2023 rok. 
 

Sprawozdanie Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu. 
 
b) sprawozdanie Komisji Zdrowia Publicznego; 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  poinformował, że 
sprawozdanie było omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu 
Gorzowskiego.  
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję na w/w 
sprawozdaniem. 
 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków.  
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym 
punkcie. Stwierdził, że Rada Powiatu Gorzowskiego zapoznała się ze sprawozdaniem Komisji 
Zdrowia Publicznego z działalności za 2023 rok. 
 
Sprawozdanie Komisji Zdrowia Publicznego stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
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c) sprawozdanie Komisji Spraw Społecznych;  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  poinformował, że 
sprawozdanie było omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu 
Gorzowskiego.  

 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję na w/w 
sprawozdaniem. 

 
Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków.  

 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym 
punkcie. Stwierdził, że Rada Powiatu Gorzowskiego zapoznała się ze sprawozdaniem Komisji 
Spraw Społecznych. 
 
Sprawozdanie Komisji Spraw Społecznych stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
d) sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji;  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  poinformował, że 
sprawozdanie było omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu 
Gorzowskiego.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję na w/w 
sprawozdaniem. 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym 
punkcie. Stwierdził, że Rada Powiatu Gorzowskiego zapoznała się ze sprawozdaniem Komisji 
Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

e) sprawozdanie Komisji Rewizyjnej.  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  poinformował, że 
sprawozdanie było omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu 
Gorzowskiego.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję na w/w 
sprawozdaniem. 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym 
punkcie. Stwierdził, że Rada Powiatu Gorzowskiego zapoznała się ze sprawozdaniem Komisji 
Rewizyjnej. 
 
Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
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Ad.22. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 

mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez Powiat Gorzowski za 

2023r.  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poinformował, że 
sprawozdanie było omawiane na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu 
Gorzowskiego.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję na w/w 
sprawozdaniem. 
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym 
punkcie. Stwierdził, że Rada Powiatu Gorzowskiego zapoznała się ze sprawozdaniem z 
wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, mianowanych i 
dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez Powiat Gorzowski za 2023r. 
 
Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, mianowanych i 
dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez Powiat Gorzowski za 2023r. stanowi 
załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. 23. Informacja na temat działalności Spółki Nowy Szpital w Kostrzynie nad Odrą  

Sp. z o.o. w 2023 roku oraz założenia na 2024 rok.  

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zaznaczył, że informację w 
tym zakresie przedstawiła Pani dyrektor szpitala na posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu 
Gorzowskiego. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję w tym 
punkcie. 
 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym 
punkcie. Stwierdził, że Rada Powiatu Gorzowskiego zapoznała się z informacją na temat 
działalności Spółki Nowy Szpital w Kostrzynie nad Odrą Sp. z o.o. w 2023 roku oraz 
założeniami na 2024 rok. 
 
Informacja na temat działalności Spółki Nowy Szpital w Kostrzynie nad Odrą  
Sp. z o.o. w 2023 roku oraz założenia na 2024 rok stanowi załącznik nr 12 do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 24. Przyjęcie stanowiska Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie podjęcia przez Rząd 

RP działań zmierzających do elektryfikacji linii kolejowych. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poinformował, że Komisja 
Skarg Wniosków i Petycji wypracowała stanowisko w sprawie podjęcia przez Rząd RP działań 
zmierzających do elektryfikacji linii kolejowych, które zostało omówione na posiedzeniu 
komisji stałych Rady Powiatu Gorzowskiego. Z uwagi na fakt, że jest to bardzo ważna sprawa 
odczytał treść stanowiska.  
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Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję w tym 
punkcie.  
 
Radni nie zgłosili żadnych uwag, wniosków.  
 
Radni przystąpili do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: przyjęcie stanowiska Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie podjęcia 
przez Rząd RP działań zmierzających do elektryfikacji linii kolejowych. 
 
Wyniki: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
 
Wyniki imienne: 

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (NIEOBECNY), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail 
(ZA), Rafał Karmelita (NIEOBECNY), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (NIEOBECNY), 
Eugeniusz Kurzawski (ZA), Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław 
Lewandowicz (NIEOBECNY), Małgorzata Ludniewska (NIEOBECNA), Zygmunt Mendelski (ZA), 
Mieczysław Mołodciak (ZA), Piotr Smykliński (ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska 
(ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), Grzegorz Zapytowski (ZA) 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym 
punkcie. Stwierdził, że Rada Powiatu Gorzowskiego przyjęła stanowisko w sprawie podjęcia 
przez Rząd RP działań zmierzających do elektryfikacji linii kolejowych. Stanowisko otrzymało 
nr 1/2024. 
 
Ad.24. Przyjęcie stanowiska Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie wystąpienia do władz 

Województwa Lubuskiego w celu zapewnienia prawidłowego realizowania transportu 

kolejowego na linii 203. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  poinformował, że na 
wniosek Radnej Anny Wichlińskiej na posiedzeniu Komisji Skarg Wniosków i Petycji 
wypracowane zostało stanowisko w sprawie wystąpienia do władz Województwa Lubuskiego 
w celu zapewnienia prawidłowego realizowania transportu kolejowego na linii 203. 
Stanowisko było omówione na posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu Gorzowskiego. 
Z uwagi na fakt, że jest to bardzo ważna sprawa odczytał treść stanowiska.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję w tym 
punkcie.  
 
Radny Eugeniusz Kurzawski zgłosił uwagę w treści stanowiska, która została uwzględniona.  
 
Radni nie zgłosili więcej żadnych uwag, wniosków.  
 
Radni przystąpili do głosowania. 
 
Głosowano w sprawie: przyjęcia stanowiska Rady Powiatu Gorzowskiego w sprawie 
wystąpienia do Zarządu Województwa Lubuskiego w celu zapewnienia prawidłowego 
realizowania transportu kolejowego na linii 203. 
 
Wyniki: ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 
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Wyniki imienne: 

Roman Fraszczyk (ZA), Mieczysław Jaszcz (NIEOBECNY), Andrzej Juszczak (ZA), Andrzej Kail 
(ZA), Rafał Karmelita (NIEOBECNY), Leonard Konieczny (ZA), Tadeusz Koper (NIEOBECNY), 
Eugeniusz Kurzawski (ZA), Andrzej Legan (ZA), Eugeniusz Leśniewski (ZA), Jarosław 
Lewandowicz (NIEOBECNY), Małgorzata Ludniewska (NIEOBECNA), Zygmunt Mendelski (ZA), 
Mieczysław Mołodciak (ZA), Piotr Smykliński (ZA), Mariusz Śpiewanek (ZA), Anna Wichlińska 
(ZA), Tomasz Wysoczański (ZA), Grzegorz Zapytowski (ZA) 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym 
punkcie. Stwierdził, że Rada Powiatu Gorzowskiego przyjęła stanowisko Rady Powiatu 
Gorzowskiego w sprawie wystąpienia do Zarządu Województwa Lubuskiego w celu 
zapewnienia prawidłowego realizowania transportu kolejowego na linii 203. Stanowisko 
otrzymało nr 2/2024. 
 

Ad.26. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  poinformował, że w 
okresie międzysesyjnym do biura Rady Powiatu Gorzowskiego wpłynęło 6 interpelacji. 
Wszystkie interpelacje wraz z odpowiedziami umieszczone są w Biuletynie Informacji 
Publicznej. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję w tym 
punkcie. 
 
Godz. 16:44 radna Anna Wichlińska opuściła posiedzenie Rady Powiatu Gorzowskiego.  
 
Radny Mieczysław Mołodciak zapytał czy w Powiatowym Zespole ds. Orzekania o 
Niepełnosprawności jest już możliwości płacenia kartą płatniczą za karty parkingowe? 
 
Starosta Agnieszka Chudziak odpowiedziała, że zagłębi temat i odpowie. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski przedstawił problemy 
zgłaszane przez mieszkańców powiatu jego osobie:  
- ulica Lipowa 6 w Rybakowie - wielka dziura,  
ulica Chwalęcicka przy przepompowni w Kłodawie - wielka dziura.  
Następnie zapytał: czy jest taka możliwość, żeby  firma która wykonuje prace podczas 
obecnie trwającej inwestycji w Wojcieszycach mogłaby wziąć maszynę do frezowania i 
sfrezować odcinek drogi który prowadzi od kościoła do drogi krajowej DK22?  
Kolejno poruszył temat dziurawego parkingu przed Starostwem Powiatowym. 
 
Radny Eugeniusz Kurzawski dodał, że bez porozumienia z Miastem Starostwo Powiatowe 
samo nic nie zrobi.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski dodał, że wiele instytucji 
korzysta z parkingu przed Starostwem Powiatowym. Zaapelował, aby podjąć wspólne 
działania z tymi instytucjami.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zwrócił również uwagę na 
inwestycję, która w tej chwili jest realizowana w Wojcieszycach. Wskazał, że zostaje odcinek 
ok 80 m nawierzchni między kościołem, a ulicą Strzelecką, który nie jest w ogóle wpisany w 
projekt. 
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Nadmienił, że radni gminy Kłodawa skłonni by byli  przekazać pieniądze na dokończenie tego 
odcinka. Należałoby zająć się  wyceną zadania, żeby kolejno móc rozmawiać trójstronnie, 
czyli wykonawca, powiat i gmina przy tej inwestycji.  
 
Starosta Agnieszka Chudziak jutro są otwierane oferty na bieżące utrzymanie dróg.  
 

Radni nie zgłosili więcej żadnych uwag, wniosków. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w tym 
punkcie. 
 

Interpelacje i zapytania radnych stanowią załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 

Ad.27. Informacje Przewodniczącego Rady i Przewodniczących Komisji Stałych. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  poinformował, że w 
okresie od 19 grudnia 2023r. do 27 lutego 2024r. pracowały następujące komisje: 
- Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego (1 posiedzenie) 
- Komisja Rewizyjna (1 posiedzenie) 
- Komisja Spraw Społecznych (2 posiedzenia) 
- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (1 posiedzenie) 
- Komisja Zdrowia Publicznego (1 posiedzenie)  
Ponadto wszystkie komisje pracowały na wspólnym posiedzeniu w dniu 08.02.2024r. 
 
Ad. 28. Sprawy bieżące. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski otworzył dyskusję w tym 
punkcie. 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poinformował, że 

wpłynęła informacja Lubuskiego Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków o udzielonej 
dotacji w kwocie 4 256, 00 zł dla Miasta Gorzowa Wlkp. – Zakład Gospodarki Mieszkaniowej 
na dofinansowanie prac konserwatorskich i restauratorskich w zakresie usunięcia graffiti  
z elewacji zabytku dawnej łaźni miejskiej przy ul. Jagiełły i ul. Dąbrowskiego. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski przypomniał radnym o 
złożeniu oświadczenia majątkowego na 2 miesiące przed upływem kadencji.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski poinformował o 
uroczystym zakończeniu kadencji Rady Powiatu Gorzowskiego zaplanowanym na dzień  
22 marca 2024r. o godz. 16 30 w Gminnym Ośrodku Kultury w Kłodawie.  
 
Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski zamknął dyskusję w/w 
punkcie. 
 

Ad. 30. Zamknięcie LXVII sesji Rady Powiatu Gorzowskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego Grzegorz Zapytowski  podziękował wszystkim 
za udział w obradach i o godz. 17:00 zamknął LXVII posiedzenie sesji Rady Powiatu 
Gorzowskiego. 
 

Przewodniczący Rady Powiatu Gorzowskiego 

Grzegorz Zapytowski 

Protokołowała: Adriana Gaik 
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